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                                                     INTERPELACJA  

 

 

W  sprawie:  zazielenienia  ekranów akustycznych bluszczem lub innymi 

pnączami. 

                        

 

                      Szanowny Panie Prezydencie, jak każdego roku szczególnie zimą 

pojawia się problem smogu w mieście .Dlatego w imieniu mieszkańców ,proszę 

o  zazielenie ekranów akustycznych  bluszczem lub innymi pnączami.  

                     Pomoże to nie tylko w estetyce, ale również posłuży do wytłumienia 

hałasu .Pomoże wychwycić pyły i zanieczyszczenia  związane z ruchem 

samochodowym i ogrzewaniem domów.  

                     Zieleń na ekranach  zrobi jeszcze inną dobrą robotę, ponieważ 

zastawi  różne bohomazy na ekranach  dźwiękochłonnych.  

                        

                                                                                                               Z   poważaniem  

                                                                                        Barbara Gieroń 


